

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 4. oktober 2023

Til stede:

Henrik Størner (formand), Anne-Mette Wehmüller, Leif Lauridsen (kasserer), Jacob Quottrup (vejudvalg), Steen Teglstrup (vejudvalg), Kirstine Henriksen, Helle Bjørnum (suppleant), Anne Marie Andresen (sekretær)

1. Nyt fra formanden (plus det løse)

Banktilladelser:

Der er styr på banktilladelser mv., hvad angår bestyrelsesarbejdet.

Dokumenter:

En pose med gamle dokumenter af historisk interesse er leveret til formanden af tidligere formand. Ligeså en ældre computer, som afleveres til skrot.

Nyhedsbrev:

Henrik er i gang med et nyhedsbrev: Arbejdet med fibernet, vejbelægning og vandforsyning er alt sammen færdigt. Hvad der videre skal ske, tages op på generalforsamlingen (fortove).

Veje:

Revneforseglingen er lavet forkert. Aftalerne om, hvem der skal lave hvilken del af fortovene er aftalt. Da fibernet ikke er færdigt, er Hofors del udskudt til foråret, måske først i juni. Den pris, fibernetfolkene kan lave fortovene til, er så lav, at det ikke kan betale sig for os selv at købe ydelsen. Vi afventer konkret prisforslag.

Der har været en enkelt henvendelse om et punkteret dæk, som ifølge grundejeren skyldtes skærverne. Det kan ikke afvises, men skal dækkes af egen forsikring.

Fortove:

Renoveringen af fortove er dilemmafyldt. De fleste hække er inden for skel, men enkelte vokser et stykke ud over asfalten. Nogle matrikler har desuden fliser over skel, mens asfalten omvendt nogle steder er lagt over skel (ind på matriklen).

Det er vigtigt, at der på alle fortov er god fremkommelighed. Fortovenes bredde skal således være mindst 1,3 meter. Der er enighed om pragmatiske løsninger, så vidt det er muligt.

Umiddelbart hælder bestyrelsen mest til, at asfalten skal lægges ind til oprindelig kant. Dette vil også tage højde for, at ikke alle fortov er lige brede.

Vi går alle ud og orienterer os på vejene, så vi er klar til et regulært punkt på næste møde, hvor der skal laves første skitse til et forslag til

generalforsamlingen. Efterfølgende skal der sendes breve rundt til grundejerne.

2. *Status på økonomi*

Intet udestående og ingen udgifter hen over sommeren.

Driftskonto: 1. mio. kr.

Opsparingskonto: ca. 200.000 kr.

Det er en skæv fordeling, så det meste flyttes til opsparingskontoen. Ca. 200.000 kr. bliver tilbage til drift.

25 medlemmer havde ikke betalt kontingent - nu refterer kun 20.

Deadline for udsendelse af rykkere er den 10. oktober.

Fakturaer skal påføres referencenummer, Vanløsehøj Haveby og Henriks adresse. Husk i øvrigt, at fakturaerne skal tjekkes af den, der har bestilt arbejdet (f.eks. vejudvalget).

3. *Status på veje og projekter - herunder fortove*

Vejudvalget har lige nu ikke behov for hjælp. Det er svært at sætte andre ind i arbejdet med de eksisterende projekter, men når de er afsluttet, skal nye vejudvalgsfolk gerne sættes ind i arbejdet.

Leif laver positivt opslag om vejudvalgets arbejde på Facebook. Forslaget sendes til bestyrelsen for kommentarer.

Se desuden punkt 1.

4. *Birkholmparken*

Der er sammen med Aiah Noack fra Naturplanteskolen udarbejdet en skitse, og udvalget skal finde ud af, hvad vi skal gøre nu, og hvad der skal vente til senere. Pengene fra Københavns Kommunes biodiversitetspulje skal anvendes i indeværende år. Der skal i beslutningerne tages hensyn til kravene til puljen, selv om der er en vis fleksibilitet i forhold til løsninger.

Det er vores opfattelse, at den nuværende gartner ikke har forstand på biodiversitet, og vi søger derfor en gartner, som har det - og som kan hjælpe til på de to etablerings-/arbejdsdage.

Vi skyder efterårsarbejdsdagen til efter efterårsferien.

Der bliver i øvrigt også plantet på trekanten ved Slotsherrensvej.

5. Eventuelt

Fastelavn:

Arrangementet afholdes den 11. februar. Kirstine spørger, om der er andre i foreningen, der har lyst til at stå for det. Der skal dog være nogen fra bestyrelsen til stede. Henrik, Kirstine og Anne Marie vil gerne - eventuelt også andre.

En køreplan foreligger (Jakob).

N.B. Fastelavnsboller bestilles i god tid!

Generalforsamling:

Generalforsamlingen holdes den 6. marts fra kl. 19.00 - 22.00. Redmark plejer at have regnskabet klar til den tid.

Henrik booker lokaler.

Havetelt:

Der stilles forslag om indkøb af havetelt, som kan udlejes i foreningen. Kirstine har kendskab til to foreninger, som har sådan en ordning. Hun undersøger, hvordan ordningen fungerer i praksis, og vi tager derefter punktet op igen.

LIDL:

Den endelige lokalplan er kommet.